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NIEUWSBRIEF 15 
 
 
Beste buren, 
 
Groen licht voor de eerste kleine windmolen in onze polder   
Het belangrijkste nieuws van de afgelopen tijd in onze polder 
is wat ons betreft dat de eerste vergunning voor een kleine 
windmolen is verleend, en wel aan William Vergeer, 
Gerverscop nr.6. Een mooie stap in de verdere verduurzaming 
van onze polder.  
 
Het traject van de vergunningverlening is niet zonder slag of 
stoot gegaan. Omdat, in verband met de energieopbrengst, de 
optimale plek om de molen te plaatsen nét buiten het 
“erfensemble” ligt,  was er intensief overleg nodig en duurde 
het enige tijd voordat er een akkoord kwam voor de omgevings 
vergunning. Met dank aan de inzet  van onze secretaris, Kees 
Vernooij, is het doel nu toch bereikt, William Vergeer heeft 
groen licht om de kleine molen te gaan plaatsen. Proficiat 
William!  
Als de bouw van deze kleine windmolen concreet vorm gaat 
krijgen, berichten we daar graag meer over.        
 
Een tweede vergunningsaanvraag voor een kleine windmolen  
is gedaan voor Gerverscop 29. Wie volgt? 
             
4e aanvliegroute Schiphol 
Tijdens de laatste ALV is de vraag gesteld of en wat het Ons Polderhart bestuur doet met betrekking 
tot de plannen rond de 4e aanvliegroute van Schiphol. Er werden zorgen geuit nu duidelijk is dat de 
aanvliegroute over (de randen van) ons gebied gaat. Ons Polderhart heeft dat opgepakt en een visie 
en bezwaar gestuurd naar minister Harbers van Infrastructuur en Waterstaat.  
We hebben daarin een aantal punten onder de aandacht gebracht. Namelijk dat de voorgestelde 4de 
aanvliegroute zal leiden tot meer overlast en geluidshinder voor de bewoners van onze polder en tot 
verslechtering van de luchtkwaliteit en het milieu in onze polder. Dat de ongewenste uitstoot van 
stikstof onverantwoord is in een tijd waarin de boeren in ons gebied wordt gevraagd minder stikstof 
te produceren en hun veestapel te verkleinen. Bovendien dat de introductie van een nieuwe 
aanvliegroute een toename van het aantal vluchten dat over ons gebied zal gaan suggereert en de 
algehele belasting van ons leefgebied aanzienlijk zal verhogen. 
 
Ons Polderhart heeft aangeboden mee te willen denken over de mogelijkheden om de overlast voor 
omwonenden maximaal te beperken. Aangegeven is dat wij binnen 30 dagen een reactie krijgen. 
 

Foto: de kleine EAZ windmolen 



Bloeiende bermen 
Bewoners die meedoen aan het bloeiende bermen project hebben het advies gekregen rond deze tijd 
(de week van 25 september) te maaien. De meeste bloemen hebben hun zaad losgelaten en dat kan 
je nog wat helpen door er met de hand even doorheen te gaan. Het beste is het gemaaide nog een dag 
of twee te laten liggen en dan weg te halen, zo krijgen de zaden nog wat meer kans.  
Rita heeft nog een link gegeven afkomstig van nu.nl waarin meer over ecologisch bermbeheer. Kijk op 
Ecologisch Bermbeheer.  Op onze Ons Polderhart website staat ook een overzicht met foto’s van 
inheemse planten die in Ons Polderhartbermen (kunnen) voorkomen .   
Het overleg met de gemeente vordert gestaag, maar wij zijn nog in afwachting van de "contracten" 
waarover we hebben gesproken. Ondertussen gaan we gewoon verder. 
Tot slot voor diegenen die in tuinen en erven aan de slag willen met inheemse planten gaat vanaf de 
25e september de inheemse zaaiweek van start. www.inheemsezaaiweek.nl met veel weetjes en tips. 
 
Wethouder Vierstra op bezoek in onze polder 
Op zaterdagmiddag 2 september heeft wethouder Jelmer Vierstra onze polder bezocht. Hij is namens 
Progressief Woerden wethouder voor klimaat en energietransitie, financiën en duurzaamheid. Jelmer 
is in Ons Polderhart geïnteresseerd en wilde graag horen en zien wat ons in de polder bezighoudt. Hij 
fietste het ontvangstcomité dat bij het gemaal op hem wachtte enthousiast tegemoet. Vervolgens 
hebben we een toer door de polder gemaakt en bij enkele buren op bezoek geweest met bijzondere 

ondernemingen en activiteiten op 
het gebied van duurzaamheid.  
Dat was zeker niet alleen voor de 
wethouder interessant, ook 
wijzelf stonden versteld van de 
mooie activiteiten in onze polder. 
Je weet soms wel een beetje wat 
er zo her en der gebeurt, maar dat 
is toch heel anders dan de 
verhalen vanuit eerste hand te 
horen en te zien.  
 

 
 
Onze eerste stop in de toer, de AED bij het gemaal. Op het eerste gezicht niet de meest spannende, 
maar het verhaal erachter wel! Het is bijzonder dat de Jacco Versluisstichting ons dit apparaat ter 
beschikking heeft gesteld. Ook vooral ook 
het feit dat we vervolgens in grote getale 
(24!) de reanimatiecursus hebben gedaan, 
dat toont onze betrokkenheid.  
 
Bij de tweede stop, op Gerverscop 7a, heeft 
Raoul van Aalst ons alles verteld over het 
verduurzamen van zijn woonboerderij. Dat is 
echt degelijk aangepakt en een prachtig 
voorbeeld dat met de technische kennis en 
wat creativiteit ook oude boerderijen goed 
te verduurzamen zijn. Met een flink aantal 
zonnepanelen, isolatie en een warmtepomp 
is het huis nu zo goed als energieneutraal.
  
 

Foto: Op pad met de wethouder 

Foto: Raoul geeft uitleg over zijn warmtepomp 



 
 

Op Gerverscop 9, de derde stop, is ‘Agis Innovations’ 
gevestigd, ook wel bekend als de Cow-Manager. 
Gerard Griffioen vertelde uitgebreid over de 
oorsprong en de (internationale) doorontwikkeling 
van zijn familiebedrijf, dat met innovatieve sensoren 
boerenbedrijven over de hele wereld ondersteunt. 
Daar ging letterlijk een nieuwe wereld voor ons 
open. Enorm indrukwekkend wat deze 
Gerverscopse “Willy Wortels” ontwikkelen en over 
de hele wereld vermarkten. 
Verder mochten we een kijkje nemen in de kantoren 
die niet alleen boven de grond, maar voor een groot 
gedeelte onder de grond zijn. Een mooie creatieve 
manier om op het boeren erf toch alle medewerkers 
van het bedrijf goed te kunnen faciliteren.  
Ook is Gerard Griffioen met duurzaamheid bezig: hij 
beschikt al over veel zonnepanelen en ook op het 
dak van zijn nieuw te bouwen stal komen 
zonnepanelen. 
 
 

 
De toer met wethouder Vierstra eindigde 
op Gerverscop 22 bij de familie Van Soest 
én de familie Singh.  
We hebben een rondleiding in hun Indiase 
kaasmakerij gekregen en gezien hoe de 
familie de Indiase kaas produceert. In de 
productie van de paneerkaas maken zij 
gebruik gemaakt van de zonne-energie die 
de panelen van Hans van Soest opwekken, 
en van de melk die de koeien van Hans 
produceren. En mooi voorbeeld van lokale 
economie en van het diversifiëren van je 
inkomsten als boer  
De familie Singh zijn ondernemers in hart 
en nieren en werken hard aan de 
internationale verkoop van de paneerkaas 
om de productie dan flink op te kunnen 
schalen.  
Als klap op de vuurpijl hebben we kennis 
mogen maken met de Indiase paneerkaas 
en andere lekkernijen, bij de borrel waar 
enkele buren nog uitgebreid met de 
wethouder hebben nagepraat.  
Al met al voor de wethouder (en voor ons) 
een bijzondere, leerzame en lekkere 
middag!  
                                            
 

Foto: Gerard over Agis Innovations 

Foto: Rondleiding in de kaasfabriek van de Familie 
Singh 



 
Filmopname NMU in de polder 

Natuur en Milieufederatie Utrecht heeft 
op 13 september Joost geïnterviewd over 
Ons Polderhart, onze projecten en in het 
bijzonder het Bloeiende Bermen-project.  
Zodra dit filmpje beschikbaar is zullen wij 
daarover berichten.  
 
In het interview kwam ook de 
mogelijkheid aan de orde van sponsoring 
van de verplichte bufferzones die boeren 
vanwege de nieuwe derogatieregels nu 
langs de sloten moeten aanhouden. 
Wellicht kunne bedrijven of burgers die 
slootkanten sponseren om op die grond 
dan meer biodiversiteit te creëren.  
We gaan de mogelijkheden onderzoeken.  
       

 
 
Wil je reageren op deze nieuwsbrief, wil je actief meedoen bijvoorbeeld met de stekjesmarkt, of heb 
je een vraag of opmerking aan het bestuur, stuur dan een email naar info@onspolderhart.nl. 

Met vriendelijke groet, 
Hans, Kees, Tim, Martin, Jan-Willem, Joost, Danielle en Arnold 

Foto: Joost geïnterviewd over Bloeiende bermen 


